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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Kit érint, és mennyire a tervezett intézkedéscsomag?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján
kérdést kívánok benyújtani Veres János pénzügyminiszterhez . A kérdésre a választ írásban
kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

Az elmúlt években a multinacionális vállalatok Magyarországra jövetelét számos

kedvezménnyel segítette a kormány . A jelenlegi gazdasági helyzetben jogosan vetődik fel a
kérdés, hogy az intézkedéscsomag bevezetése miképpen hat a Magyarországon működő
multinacionális vállalatokra, a hazai munkaadókra, s az általuk foglalkoztatott

munkavállalókra. Kérdéseim ezzel kapcsolatosak :

1 . Készültek-e számítások arra vonatkozóan, hogy a kormány által tervezett intézkedések
miképp befolyásolják a hazai és a multinacionális vállatok profitkilátásait? S ha igen,
akkor milyen következtetés derül ki belőle : az intézkedéscsomag a hazai, vagy a

multinacionális vállalatokat érinti-e kedvezőtlenebbül?

2. Vannak-e hatástanulmányok arra vonatkozóan, hogy a tervezett intézkedések
bevezetését követően hogyan fog alakulni a multinacionális vállalatok foglalkoztatotti
költséghányada teljes kiadásukhoz, illetve árbevételükhöz képest, valamint hogyan fog
alakulni a hazai munkaadók foglalkoztatotti költséghányada teljes kiadásukhoz, illetve

árbevételükhöz képest?
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Írásbeli kérdés



Véleményét előre is megköszönve kérem, hogy jutassa el hozzám azon hatástanulmányokat,
amelyek kérdésemet érintik .

Budapest, 2006 . június 26 .

Tisztelettel

r. Fónagy János
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség
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